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    2020.3.5 
 

  טון  -חרוב

 השבועון שנותן את הטון 

 
 .....   אז מה היה לנו 

אצלנו בכפר החלטנו להיערך לכל  הקורונה עשתה עליה ומשרד הבריאות נדרך....  –קורונה עליך ישראל   •
הדדית בהובלת שרה ארליך.  בהובלת אתי נול וועדת עזרה  צ.ח.יהרפואה בבאמצעות צוות מצב 

ומי שמעוניין להיות מקשר לאנשים   054-5676824אתי המבקשים להתלבט /להתייעץ מוזמנים לפנות ל 
)לא להתחיל לפעול לפני שמקבלים הדרכה   0545676923שיצטרכו להיות בבידוד מוזמן לפנות לשרה 

ת משרד הבריאות גם אם הן  בעיקרון כולם מתבקשים לציית להוראו .כיצד לעשות זאת נכון( ,מאתי
, לנו אין  נוספת מדינה לרשימה(שכן כל יום    ,בעיקר אלו שחזרו מחו"ל )לא משנה מאיפה  , נראות מוזרות

כל סמכות אכיפה אך יש לנו אפשרות להתקשר למשרד הבריאות למסור שמות אנשים והסנקציות לא  
וזאת כדי שנוכל לרכז את   במזכירות לעדכן את רותינדרש כל אדם שאמור להיות בבידוד  ..פשוטות.

נו )פעם ראשונה בחיי  רו אחמהרשימות ולהפנות אותן לצוותים המטפלים. נקווה שהכל יהיה עוד מעט 
 .לא סובל חום....(  ,כמוני  ,שאני שמחה לבוא הקיץ שכן השמועות אומרות שנגיף הקורונה

 הופץ במפעל הנוגע גם לנו:ש  מהפרסוםלידיעה חלק 
לגבי הסמינר השוהה כאן בשבוע האחרון. כשיצאו ההנחיות החדשות אתמול בערב החליטה הקבוצה  
שהגיעה מספרד להקדים את טיסתם הביתה ועזבו את הארץ הבוקר וזאת בכדי להימנע משבועיים  

יתן אבל זהו המצב ואנחנו נקפיד לעקוב ולשמור  ניתן להסכים עם ההחלטות או להתווכח א   בידוד בארץ. 
וכמו שמישהו כתב הבוקר באחד הפוסטים: "קמת   על החוק וההוראות של הגורמים הממשלתיים.

 . סופ"ש רגוע, בלי התקהלויות המוניות "☺הבוקר ואתה לא בבידוד, כל השאר בונוס 
הכוללים שמות של אנשים לא יופצו ברחבי  ועוד דבר קטן, מאד, אבל מאד נודה באם ווטסאפים שלנו 

 זה לא כל כך חברי.... ,הגולן

)מזל שהדף הזה לא נכתב ממש  שקצת פחות....  206  - חברים ממש מרוצים ו  30אני מניחה שיש    –בחירות   •
  . ולא יהיו בחירות נוספות  מאחורינואני מקווה שהסאגה    .היה לי זמן להירגע קצת...(ו למחרת הבחירות  

וממש לא אכפת לי עוד כמה ימי שבתון  מהסיור שהתקיים בסוסיתא  י)למרות שאני אישית מאד נהנית 
 (. כאלו

 
עסקנו   ,הנושא בכפרבאופן מדהים במקביל להתעוררות התקיים השבוע ובו  – מפגש מנהלי קהילות  •

  . חזות הישובארוכת טווח לבחזות הישוב, שמענו הרצאה מאדריכל נוף שעודד את הישובים לבצע תכנית  
  מגוונת,  אוכלוסייהיניק, בהרצאה הוא פירט אילו אתגרים עומדים בפני מנהל הקהילה )תקציב, נו

כיצד יש לנהוג כאשר  הסביר  בר )תנים, דורבנים וגיריות( והוא    ת נפגשנו עם יעד פקח מטרדי חיו  אופנות(, 
ציין מהם המפגעים המושכים  הוא    ,(ואז הוא מטפל באמצעים שונים  נתקלים בחיות אלו )פונים למוקד

...( גזם, צמחיה רבה, שאריות  וכנראה לא תהיה חיות אלו : פירצה בגדר )אצלנו לאורך המצוק אין גדר 
פגשנו את נציגי קבוצת תושבים מהגולן )מעניין שאף אחד מכפר חרוב   מעצי פרי.  פירות שנופלים  , אוכל

במקומות  לא הצטרף אליהם( העוסקת בבריאות ובסביבה והם התחילו בפרויקט הפחתת ריסוסים 
   , המועצה התחברה אליהם ומממנת סקר, בעלי מקצוע וכו'.שניתן להתמודד בלעדיהם

 
עידית האחראית  : שמענו דיווח על שינוי במחלקת הקליטה ש באותו מפג –דיווח ממחלקות המועצה  •

וזה בהמשך לשינוי גישה שמחלקת קהילה  על האיקלום עוברת ממחלקה קהילה למחלקת קליטה 
בסוף מרץ, יתקיים אירוע לנקלטים שהגיעו לישובים בשלש שנים  אמורה ללוות את כל התהליך. 
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בשנת הלימודים הבאה יוקמו שני בתי ספר האחד ברמות לילדי כנף, רמות, חד נס וגמלא   האחרונות.
  שיפנה מקום במצפה גולן לכמות הילדים שאנו מתכוונים להביא אליו בשנת הלימודים הבאה מהלך 

המועצה מתקשה לתפקד ועוצרת מאבקים כמו המאבק על   , מאחר ועדיין אין ממשלה  .והשני בצפון
עם הקמת ממשלה חדשה לצאת למאבק ציבורי  כוונת המועצה ב ,יבוי האש בבני יהודהפתיחת תחנת כ

והקימה צוות   )פורסם במייל( המועצה הוציאה דף הנחיות בעניין הקורונהבו נתבקש להשתתף. 
בתים חמים  ראש המועצה נפגש עם מנכ"ל ביטוח לאומי במטרה להקים שני  .  להתמודדות עם התופעה..

ם עסקים וזאת במטרה לסייע  והוקמה ועדה ליזמויות וקיד  אחד בצפון ואחד בדרום.: לקשישים 
יש פעילות להגברת התיירות בגולן )אולי לאחר שהקורונה  לעסקים לעבור את תהליך רישוי העסקים. 

 רסומים. עקבו אחר הפוהדובדבן שבקצפת...חודש פסטיבל הדובדבן...תשבוק חיים...( 
 

מהלכים   מבקש לקייםביוזמת כמה חברים הוקם צוות רב משתתפים אשר - ריסוסים...קיימות ו •
להצעה   מבואכ וזה מה שהצוות כתבנוי ביישוב. סיק שימוש בריסוסים בטיפול ב בקיבוץ במטרה להפ

 : שהגיש ואשר תובא לדיון ציבורי
: בעקבות רצון של מספר תושבים להפסיק את השימוש בריסוס ברחבי הקיבוץ, הנהלת הנוי  רקע"

הנחתה להקים צוות שיגיש הצעה חלופית. הצעה זו מוגשת מטעם צוות "קיימות" שהוקם לטובת  
: הפסקת השימוש בריסוס חומרים שונים ברחבי הקיבוץ. על אף שחברי הצוות  מטרת ההצעה הנושא.

סבורים שגם עשבי בר הם חלק מהנוף ואינם מהווים מפגע, הסיבה להגשת הצעה זו היא שמירה על  
  ביניהן בריאות הציבור מפני חומרים שידוע היום כי חשיפה אליהם מגדילה את הסיכון למחלות שונות  

זו היא שהנחתה את הצוות ולכן חשוב להדגיש כי הפסקת הריסוס דורשת שימוש  מטרה  סוגי סרטן.
באמצעים חלופיים לטיפול בעשבים ואין כוונה להשאיר שטחים עם עשבייה גבוהה שנתפסת בעיני חלק  

 ה כהזנחה או סכנה וכמובן אין כוונה להשאיר שטחים בעלי סיכון להתפשטות שריפות.ימהאוכלוסי 

ות נפגש מספר פעמים והעלה רעיונות כיצד להפנים את הנושא בקהילה מתוך הבנה  עבודת הצוות: הצו 
ישום בפועל ברמת הביצוע אך גם מול התושבים ביום  ישצוות הנוי יהיה זה שיצטרך להתמודד עם ה 

 " ביזמת הצוות הגיעה דבי לרר, מומחית לנוי בר קיימא, לתת הרצאה ולהציג את הנושא לציבור. יום.

הפסקת  בפיילוט  תחיל להוהחליטה  ,דנה בנושא ,הצעה מהצוות הנהלת נוי נפגשהה ה שהתקבללאחר 
שיתחיל ביום שישי קהילתי  הריסוסים בתוך השכונות ובשדרת הפקנים. במקביל יתקיים תהליך חברתי  

 . וימשיך בועד אג"מ ובאסיפת אג"מ. 20.2  -שיתקיים ביום שישי ה

הגדולות ברחבי המפעל ובאזור שמאחורי המוסך והנוי שייכות  מכולות האשפה  - הודעה מהמפעל  •
למפעל ומנהלות הפרדה מיחזורית. המכולות אינן לשימוש הציבור ובשום אין להשליך אליהן דברים  

השלכת פסולת ללא בקרה ועירוב חומרים עלולים לגרור קנסות כבדים של איכות הסביבה    באופן פרטי. 
 תודה על ההתחשבות  על המפעל. 

מגורונים )סוג של   4למרות שהתחזיות היו פסימיות התבשרנו מהמועצה שזכינו לקבל  –גורונים מ •
 כשנדע יותר.נמסור פרטים היכן הם ימוקמו וכיצד זה יתבצע  לשימוש כ"מחסן קליטה". קרווילות( 

וזאת לקראת   . 2020ייפגש ביום שני הקרוב וידון בתכנית משק ותכנית השקעות לשנת  –ועד אגש"ח  •
 16.3  -האסיפה שתתקיים ביום שני ה

פורסם מכרז לחברי האגש"ח להגיש מועמדות לחברות בועד אגש"ח אז אנא    - בחירות לועד האגש"ח  •
 . 10.3 -הגישו מועמדות וזאת עד ה

 
פעילות מדהימה בנושא  נתכנס כולנו במועדון ל בבוקר   8:30  -ב  20.3 - ביום שישי ה – תכנון בונה קהילה  •

 כולם מתייצבים....מרתק. ומשהו שונה  " תכנון בונה קהילה"
 

לאחר  ביום ראשון הקרוב נחגוג ברוב עם את פורים בשבוע הבא.... ,בהנחה שהקורונה תאפשר –פורים  •
ביום    ,יתקיימו החגיגות בגנים ובבתי ספר בבוקר(  7:00)משעה מדהימה האיפור מדהים עם דינה מרנס  

בחדר    17:00בשעה    11.3רביעי  ביום    תקייםנתכונן לפורימון שי ...נקרא במגילה ו  שני נצום בתענית אסתר
    .ולחגיגה הגדולה ביום שישי במועדון בסימן אמונות תפלות  החוגים

 
 

   ופורים שמח ומאושר לכולנו שבת טובה
 נעה.                    
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